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Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I, BE • Gennemgang af handlingsreferatet fra sidste skolebestyrelse 

møde  

Alle 19.00 – 19.10 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen. Skriftlig orientering vedlagt. (Bilag 1) 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D • Status på valg til skolebestyrelsen 

 

Per, Brian, BS 19.30 – 19.40 

4 I, D, BE • Principper og ordensregler (Bilag) 

På sidste mød aftaltes det, at der i år fokuseres på at få 

lavet/revideret principper for skole/hjem-samarbejde, 

understøttende úndervisning og den åbne skole. 

Der er udarbejdet forslag til de tre principper. 

  

 

BS, alle 19.40 - 20.20 

5 I, DE • Kommende skoleår, status 

o Personale 

o Opgavefordeling 

o Med meget mere 

 

 

BS, alle 20.20 - 20.40 

6 I, D, BE • Tidspunkter for møder i kommende skoleår 

For at undgå for store udgifter til tillæg til lærere, der deltager i 

SB-møder foreslås møderne fremover afviklet kl.17:00-19:00. 

Kommentar: Jeg har kigget på arbejdstidsreglerne og så vidt jeg 

kan se vil der udløses et tillæg svarende til ½ time/lære/møde. 

Denne udgift skønner jeg som lav i forhold til de gener, flytning 

af mødetiden vil give SB-medlemmerne. Jeg forslår derfor, at det 

nuværende mødetidspunkt bibeholdes.. 

 

BS, alle 20.40 – 20.50 

7 I • Eventuelt 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt 

 

Punkt 1: 

Intet 

 

Punkt 2: 

Elevråd: 

Haft kursus med DFE om rettigheder og muligheder.  

Det sidste elevrådsmøde i år d. 22. maj. Her skal kigges ansøgninger til midler til udeområder.  



 

Bo har fortalt elevrådet om skolereformen. Bo tilbyder også at komme i klasserne og fortælle om 

reformen. 

Pædagogisk råd/skolemøder: 

Afrunding af x-ugen. 

Næste skoleår fylder meget. Mange praktiske ting skal lykkes. Medarbejderne afventer 1. udkast  til 

opgavefordelingen i næste uge. 

MED -udvalg: 

Næste skoleår tager det meste af tiden. 

Der er bekymring for fordelingen af personaletid i sfo og sfoII. 

Formanden: 

Intet 

Ledelsen: 

Høng Skole bliver formodentlig valgsted til EU-valget og fremadrettet i Høng. 

De langtidssyge mv. er heldigvis nu på arbejde igen. 

Dansens dag på TV-Kalundborg. Vigtigt at profilere skolen i medier mv. 

Lærerne har haft kursus i brug af tavlerne på gl. side. 

 

Punkt 3: 

Mødet om skolereform mv. for forældre er afviklet. Her var der også opstillingsmøde til skolebestyrelsen. 

Der skal besættes 4 pladser, og 3 ønsker genvalg og 6 der ønsker valg. 

Dermed skal der afvikles kampvalg til skolebestyrelsen. Det bliver elektronisk valg.  

 

Punkt 4:  

Bo har skrevet forslag til princip for Den åbne Skole.  

Diskuteret og vedtaget. 

Det er relevant at revidere den om et år. 

Bo har skrevet forslag til Understøttende Undervisning. 

Diskuteret og vedtaget. 

Bo har skrevet udkast til revideret forslag til principperne for skole-hjem-samarbejdet. 

Det er nu anført, at skole-hjem-samarbejdet om det enkelte barn skal afvikles i lærernes arbejdstid. 

Derudover blev mange af punkterne diskuteret og tilrettet.  

Bo sender det reviderede princip til skolebestyrelsen. 

 

Punkt 5:  

1. version af opgavefordelingen kommer i næste uge.  

Konfirmationsforberedelse ligger efter sommerferien tirsdage kl. 14.00. 

1 inklusionslærer overføres til Høng Skole i det nye skoleår. Derudover skal der ansættes 2 lærere og en 

inklusionspædagog. Der er opslag ude nu.  

Ansættelsesudvalget består af: Bo, Pernille, Kitty, Karen og Brian samt Lone V og Anja S. 

Diskussion om den forestående deling af grundskolen og kommende arbejdsfordeling. 

 

Punkt 6:  

Skolebestyrelsesmøderne planlægges til at ligge kl. 19.00-21.00 i kommende skoleår. 

 

Punkt 7: 

Mødet d. 10. juni er det sidste i denne skolebestyrelse.  

Bo foreslår, at både afgående og ny skolebestyrelse deltager, og der bliver lidt mad. Det blev vedtaget. 


